
PROTOKOt Nr XXVI 1/2020 
Obrad XXVII 

w r. 

odbyta si~ w sali konferencyjnej Urz~du Gminy w Kotuniu. 

Obrady rozpocz~ty 0 godz. 1400 a zakonczyty si~ 0 godz. 1450. 

Ustawowa liczba radnych - 15 

W sesji uczestniczyto - 12 radnych tj. 80% sktadu rady (Iista obecnosci w zatqczeniu do 

protokotu). 

Porzqdek posiedzen ia: 

1. 	 Otwarcie Obrad XXVII Sesji Rady Gminy. 

2. 	 Wnioski porzqdku obrad. 

3. 	 Informacja W6jta z dziatalnosci mi~dzy sesjami. 

4. 	 Podj~cie uchwaty w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kotun na lata 2021 
2029. 

5. 	 Podj~cie uchwaty w sprawie uchwalenia budzetu 

6. Podj~cie uchwaty w sprawie zmiany Wieloletniej 	 Gminy Kotun na 

2020-2029. 
7. 	 Podj~cie w sprawie zmian w gminy na 

8. 	 Podj~cie uchwaty w sprawie przyj~cia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiqzywania Pro

blem6w koholowych oraz Narkomanii na rok 2021. 
9. 	 Podj~cie uchwaty w sprawie przyj~cia do realizacji Programu opieki nad zwierz~tami "-''-L........ ...." 

nymi oraz zapobiegania na terenie Gminy Kotun w 2021 
10. 	Podj~cie uchwaty w sprawie zaliczenia d gminnych. 

11. 	Podj~cie uchwaty zmieniajqcej uchwat~ w sprawie przyj~cia programu wsp6tpracy Gminy Ko

tun z organizacjami pozarzqdowymi i podmiotami, 0 kt6rych mowa wart. 3 ust. 3 ustawy z 

dnia 24 kwietnia 2003 r. 0 dziatal pozytku publicznego i 0 wolonta 

12. Interpelacje i nia radnych. 

13. Odpowiedzi na interpelacje zgtoszone na poprzednich sesjach. 

14. Dyskusja, sprawy r6zne. 

15. protokotu z nleJ 

16. Zamkni~cie Obrad XXVII Sesji Rady Gminy. 

Ad pkt 1. 

Przewodniczqca Rady Anita Drabarek otworzyta Obrady XXVII Sesji Rady Gminy Kotun. Stwierdzita 

quorum. Przywitata przybytych na Ksi~dza ra Suleja, radnego powiatowego 

Barttomieja Kurkusa, W6jta la, rza Gminy Joann~ J~d Skarbni 

Gminy Chodowskq, Kierowni GOPS w Kotuniu Grazyn~ Rybak, Kierownika ZGK 

w Kotuniu Daniela Niedziatka, Kierownik ROP Elzbiet~ Jastrz~bskq, radnych oraz sottys6w. 

Ad pkt 2. 


Radni nie zgtosili wniosk6w do zaproponowanego porzqdku obrad. 


Przewodniczqca Rady ze w terminie ustawowym wptyn~ty 3 nowe projekty 

skierowane przez W6jta Gminy. Sq to: 



1) 	 projekt uchwaty w sprawie przyj~cia do realizacji Programu opieki nad zwi erz~tami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomnosci zwierzqt na terenie Gm iny Kotun w 2021 roku, 

2) projekt uchwaty w sprawie zaliczenia drog do kategorii drog gminnych, 

3) projekt uchwaty zmieniajqcej uchwat~ w sprawie przyj~ cil a programu wspotpracy Gminy 

Kotun z organizacjami pozarzqdowymi i podmiotami, 0 ktorych mowa w art. 3 ust. 3 ustawy 

z dnia 24 kwietnia 2003 r. 0 dziatalnosci pozytku publicznego i 0 wolo ntari acie. 

Projekty tych uchwat powinny bye rozpatrzone na dzisiejszej sesji, dlatego popros ita radnych 

o przegtosowanie wniosku formalnego zmiany porzqdku obrad sesji poprzez w prowadzenie do niego 

punktow dotyczqcych rozpatrzenie przedstawionych wczesniej projektow uchwat. 

Wniosek Przewodniczqcej Rady zostat przyj~ty jednogtosnie (za-12) w imiennym gtosowaniu 


jawnym. 


Przewodniczqca Rady Anita Drabarek poinformowata, ze wprowadzone pod obrady sesji nowe 


projekty uchwat zostanq rozpatrzone kolejno w punktach 9, 10 ill. Dotychczasow e punkty 9,10,11, 


12 i 13 zostanq rozpatrzone j ako pun kty: 12, 13, 14, 15 i 16. 


Ad pkt 3. 


Wojt Grzegorz Goral poinformowat, ze w okresie mi~dzy sesjami wydat 18 decyzj i admillistracyjnych, 


16 postanowien i 6 zarzqdzen,. Nast~pnie postanowit podsumowae catv rok 2020. Rok, ktory 


w najwi~kszej jego cz~sci byt obj~ty pandemiq i zwiqzanymi z ni q obostrzenia m i. Bardzo wiele 


uroczystosci zostato odwotanych, jednak niektore z nich udato si~ zorganizowae. 


1. 	 26 stycznia odbyf si~ konkurs kol~d, ktory w tym roku goscit w parafii Oleksin. 

2. 	 Bardzo skromnie obchodzilismy swi~to Konstytucji 3 Maja. 

3. 	 Nieco huczniej obchodzilismy 23 sie rpn i'a IISwi~to pieroga w Pierogu". 

4. 	 Rozpoczynajqc modlitwq i konczqc ztozeniem wiencow przed pomnikiem polegtych w walce 

o niepodlegtose obchodzilismy Swi~to Odzyskania Niepodlegtosci w dniu l l listopada. 

5. 	 Zgtosilismy do Urz~du Marszatkowskiego Paniq Krystyn~ Waleckq, jako li d e rk~ wiejskq. 

W konkursie na IINajaktywniejszq liderk~ wiejskq" zaj~ta III miejsce. 23 w rzesnia bylismy 

razem z Pan i'q Sottys na gali podsumowujqcej konkurs, gdzie Pani Krys ia odebrata swojq 

nagrod~. 

6. 	 Kolejna dobra wiadomose, to ta, ze Pan Zbigniew Czarczynski odebrat z rqk Marszatka Senatu 

Pana Tomasza Grodzkiego statuetk~ IISottysa Roku". 

7. 	 W dniu edukacji Narodowej zostatem uhonorowany przez Ministra Edukacji Narodowej 

odznaczeniem IIZastuzony dla oswiaty i wychowania". 

8. 	 Nauczycielka Zespotu Oswiatowego w Kotuniu Pani Agnieszka Skolimowska za swoje 

dotychczasowe osiqgni~cia w zakresie wspotpracy rni~dzynarodowej mtodziezy w konkursie 

IIAmbasador wschodu" zostata odznaczona wyroznieniem w kategorii IISa m orzqd, jako 

odkrycie roku". 

Nast~pnie przedstawit dziatalnose inwestycyjnq, ktorq zaplanowano do wykonan ia w mijajqcym roku. 

Takich inwestycji wykonano lub rozpocz~to 62 na tqcznq kwot~ prawie 6.200.000 zt. Nast~pnie 

wymienit niektore z nich: 

9. 	 Zakupilismy woz asenizacyj ny dla Zaktadu Gospodarki Kornunalnej w Kotuniu. 

10. Partycypowalismy z Powiatem Siedleckim w kosztach budowy chodni kow w Bojmiu 


i w Trzemuszce oraz modernizacji ulicy Reymonta w Kotuniu. 


11. Przebudowalismy drog~ gminnq w miejscowosci tqczka oraz w miejscowosciach Oleksin 

i Albinow. 



12. Przebudowalismy ulic~ Nadrzecznq w Kotuniu oraz rozpocz~lismy projektowanie kilku 

nast~pnych inwestycji zakresie przebudowy drag. 

13. 	Rozpocz~lismy przebudow~ budynku komunalnego przy ulicy Ogrodowej w Kotuniu, ktory 

b~dzie przeznaczony na posterunek policji. Planowane zakonczenie to marzec przysztego 

roku. 

14. Zrealizowalismy bardzo duzy projekt, ktory zajqt mam bardzo duzo czasu a ktory b~dzie stuzyt 

informatycznej tqcznosci mieszkancow z urz~dem gminy. Projekt ten byt realizowany 

w partnerstwie z gminami: Wodynie, Skorzec, Suchozebry i Zbuczyn. Projekt juz funkcjonuje 

pod adresem "e-urzad.kotun.pl". Na portalu tym nasi mieszkancy mogq si~ logowae 

i zatatwiae przez niego swoje sprawy. 

Uwag ani pytan do sprawozdania Wojta nie zgtoszono. 

Ad pkt 4. 

Wojt Grzegorz Goral wyjasnit, ze Wieloletni q Prognoz~ Finansowq uchwala si~ corocznie z prognozq 

na kilka kolejnych lat. Przygotowany projekt tej uchwaty zostat przedtozony Regionalnej Izbie 

Obrachunkowej Zespot w Siedlcach, gdzie uzyskat opini~ pozytywnq. Nad tym projektem uchwaty 

dyskutowalismy w komisjach statych Rady i ten projekt jest wypadkowq naszych mozliwosci. Jesli Sq 

jeszcze jakies pytania, to razem z Paniq Skarbnik postara si~ na nie odpowiedziee. 

Uwag ani pytan nie zgtoszono 

Przewodniczqca Rady poddata pod gtosowanie projekt Uchwaty Nr XXVII.177.2020 w sprawie 

uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kotun na lata 2021- 2029. 

Uchwata zostata podj~ta jednogtosnie (za-12) w imiennym gtosowaniu jawnym. 

Ad pkt 5. 

Wojt twierdzit, ze budzet na rok 2021 nie jest budzetem naszych marzen. Wszyscy zyczylibysmy 

sobie, aby byt on 0 wiele korzystniejszy. Nasze dochody na rok nast~pny Sq 0 blisko 4 miliony nizsze 

niz w tym roku. Nasze mozliwosci inwestycyjne malejq. Staramy si~ pozyskiwae, gdzie tylko mozemy 

srodki z zewnqtrz, nie zawsze z pozytywnym skutkiem. Bye moze, ze nasze przysztoroczne budzety Sq 

wynikiem polityki rzqdu, bo dzisiaj rzqd stawia na inwestuje w cztowieka. W dziale "Rodzina" 

widnieje kwota ponad 13 milionow ztotych. Wydatki na oswiat~ zaplanowalismy na kwot~ 16 

milionow ztotych, subwencja oswiatowa to okoto 8 milionow, zatem kwot~ brakujqcq, czyli 8 

milionow ztotych musimy przeznaczye z wtasnego budzetu. Staramy si~ rownowazye wydatki 

dochodami, ktore jestesmy w stanie wygospodarowac. Nie zawsze si~ to udaje, stqd zaplanowany 

deficyt, ktory musimy pokrywae pozyczkami. Bye moze jest to efektem, ze zyjemy w pandemii 

i dochody z podatkow musimy zaplanowae mniejsze, ale trzeba wierzye, ze sytuacja si~ poprawi 

i kolejne lata b~dq juz znacznie lepsze. 

Przewodniczqcy Komisji Budzetu i Finansow radny Jacek Wozny przedstawit stanowisko komisji 

statych rady na temat projektu budzetu. Stwierdzit, ze na wspolnym posiedzeniu komisji statych Rady 

Gminy, radni zapoznali si~ z projektem budzetu na przyszty rok oraz Uchwatq Si.369.2020 Sktadu 

Orzekajqcego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie z dnia 30 listopada 2020 r. w sprawie 

wydania opinii 0 przedstawionym przez W6jta Gminy Kotun projekcie uchwaty budzetowej na 2021 

rok oraz 0 mozliwosci sfinansowania deficytu. Opinia ta jest pozytywna. Radni nie wniesli uwag do 

przedstawionego projektu uchwaty. Na dzisiejszym spotkaniu komisji statych Rady Wojt przedstawit 

autopoprawki do projektu uchwaty. Radni nie wniesli zastrzezen do przedstawionych poprawek 

budzetu. Stwierdzam, ze projekt uchwaty budzetowej zostat pozytywnie zaopiniowany przez 

http:e-urzad.kotun.pl


wszystkie state komisje Rady Gminy Kotun. Poprosit radnych 0 podj~cie przedstaw ionego projektu 

budzetu na 2021 rok. 

Uwag ani pytan nie zgtoszono. 

Przewodniczqca Rady poddata pod gtosowanie projekt Uchwaty Nr XXV11.178 .2020 w sprawie 


uchwalenia budzetu gminy Kotun na 2021 rok 


Uchwata zostata podj~ta jednogtosnie (za-12) w imiennym gtosowaniu jawnym. 


Ad pkt 6. 


Wojt Grzegorz Goral wyjasnit, ze projekt zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej jest uchwatq 


cZYSZCZqCq wszystkie zaplanowane wydatki w biezqcym roku. Te pozycje, ktorych nie udato si~ 


zrealizowac w biezqcym roku zostaty przeniesione na rok kolejny. Szczegotowo projekt ten omawiat 


na spotkaniu z radnymi przed sesjq. Jesli Sq pytania, to postara si~ na nie od powiedziec. 


Uwag ani pytan nie zgtoszono. 

Przewodniczqca Rady Anita Drabarek poddata pod gtosowanie projekt Uchwaty Nr XXVII.179.2020 


w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kotun na lata 2020-2029. 


Uchwata zostata podj~ta jednogtosnie (za-12) w imiennym gtosowaniu jawnym. 


Ad pkt 7. 


Wojt Grzegorz Goral wyjasnit, ze tak jak w przypadku poprzedniej uchwaty, t a uchwata porzqdkuje 


nasz budzet na koniec roku . Ten projekt takze byt szczegotowo omawiany na spotkaniu z radnymi 


przed sesjq. Poprosit 0 pytania i potem 0 podj~cie uchwaty. 


Uwag ani pytan nie zgtoszono. 

Przewodniczqca Rady Anita Drabarek poddata pod gtosowanie projekt Uchwaty Nr XXVII.180.2020 


w sprawie zmian w budzecie gminy Kotun na 2020 rok. 


Uchwata zostata podj~ta jednogtosnie (za-12) w imiennym gtosowaniu jawnym. 


Ad pkt 8. 


Kierownik Gminnego Osrodka Pomocy Spotecznej w Kotuniu Grazyna Rybak stwierdzita, ze program 


rozwiqzywania problemow alkoholowych i narkomanii jest zgodny z przepisami krajowymi, czyli 


ustawq 0 przeciwdziataniu narkomanii, ustawq 0 wychowaniu w trzezwosci i przeciwdziatania 


alkoholizmowi oraz z Narodowym Programem Zdrowia. Jest takze zgodny z przepisami gminnymi, 


czyli tymi, ktore Rada Gminy podj~ta w tej kwestii. Program jest oparty na diagnozie problemow 


spotecznych, ktory zostat przedstawiony juz wczesniej. Jest on kontynuacjq programu z tego roku, 


poniewaz na skutek pandemii nie udato si~ w petni zrealizowac zapl,anowanego na ten rok 


programu. Natomiast wykorzystujqC pandemi~ dokonalismy modernizacj i budynku socjoterapii 


poprzez docieplenie scian budynku, wybudowania nowych schodow wraz z podjazdem dla osob 


niepetnosprawnych. Dokonano takze drobnego remontu wewnqtrz budynku. 


Uwag ani pytan nie by to. 

Przewodniczqca Rady poddata pod gtosowanie projekt Uchwaty Nr XXV11.181.2020 w sprawie 

przyj~cia Gminnego Programu Profflaktyki i Rozwiqzywania Problemow Alkoholowych oraz 

Narkomanii na rok 2021. 



Uchwata zostata podj~ta jednogtosnie (za-12) w imiennym gtosowaniu jawnym. 

Ad pkt 9. 

Wajt wyjasnit, ze ustawa 0 ochronie zwierzqt nakazuje coroczne podejmowanie programu opieki 

nad zwierz~tami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomnosci zwierzqt. Stqd tez przedstawiony 

projekt programu na rok nast~pny. Przypomniat, ze bezdomne zwierz~ta z naszej gminy b~dq trafiaty 

do schroniska w miejscowosci Mate Boze. Podmiotem, ktary je prowadzi jest firma PERRO Marzena 

Wolanska. Catodobowq opiek~ weterynaryjnq w przypadku zdarzen drogowych ze zwierz~tami 

b~dzie prowadzit Pan dr Pawet Okopowicz. Natomiast zwierz~ta gospodarskie, ktarymi nagle trzeba 

si~ b~dzie zaopiekowac, b~dq przetrzymywane w gospodarstwie rolnym w Broszkowie, pod adresem 

ul. Warszawska 103. Program obejmuje: zapewnienie bezpanskim zwierz~tom miejsca w schronisku, 

Opieka nad kotami wolnozyjqcymi, w tym ich dokarmianie, wytapywanie bezdomnych zwierzqt, 

przymusowa kastracja i sterylizacja zwierzqt przekazywanych do schroniska oraz finansowanie 

kastracji i sterylizacji dla zwierzqt b~dqcych pod opiekq mieszkancaw naszej gminy itp. 

Poprosit 0 podj~cie uchwaty. Stwierdzit tez, ze jest got6w odpowiedziec na ewentualne pytania . 

Uwag ani pytan nie zgtoszono. 

Przewodniczqca Rady poddata pod gtosowanie projekt Uchwaty Nr XXV11.182.2020 w sprawie 


przyj~cia do realizacji Programu opieki nad zwierz~tami bezdomnymi oraz zapobiegania 


bezdomnosci zwierzqt na terenie Gminy Kotun w 2021 roku. 


Uchwata zostata podj~ta jednogtosnie (za-12) w imiennym gtosowaniu jawnym. 


Ad pkt 10. 


W6jt wyjasnit, ze zgodnie z ustawq 0 drogach publicznych i po zasi~gni~ciu opinii Starost 


Siedleckiego postanowit wtqczyc do kategorii dr6g gminnych nast~pujqce drogi: dwie drogi 


w Gr~zowie, dwie drogi w Broszkowie, 2 w Kotuniu i ciqg drogowy Oleksin-Albinaw. 


Uwag ani pytan nie zgtoszono. 

Przewodniczqca Rady poddata pod gtosowanie projekt Uchwaty Nr XXV11.183.2020 w sprawie 


zaliczenia dr6g do kategorii drag gminnych. 


Uchwata zostata podj~ta jednogtosnie (za-12) w imiennym gtosowaniu jawnym. 


Ad pkt 11. 


W6jt wyjasnit, ze zmiana uchwaty spowodowana jest uwagami nadzoru prawnego, co do zapis6w 


poprzedniej uchwaty. Uzgodnilismy, ze szybko wprowadzimy odpowiednie zmiany do podj~tej 


uchwaty. Dzisiaj przedstawiamy projekt uchwaty zmieniajqcej, ktary zawiera poprawione zapisy 


uchwaty wczesniej podj~tej. 


Uwag ani pytan nie zgtoszono. 

Przewodniczqca Rady poddata pod gtosowanie projekt Uchwaty Nr XXV11.184.2020 zmieniajqcej 

uchwat~ w sprawie przyj~cia programu wsp6tpracy Gminy Kotun z organizacjami pozarzqdowymi 

i podmiotami, 0 ktarych mowa wart. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. 0 dziatalnosci 

pozytku publicznego i 0 wolontariacie. 

Uchwata zostata podj~ta jednogtosnie (za-12) w imiennym gtosowaniu jawnym. 



Ad pkt 12. 


Interpelacji ani zapytan radnych nie by to. 


Ad pkt 13. 


Nie ma interpelacji i zapytan radnych wczesniejszych, na ktore Wojt Gminy nie odpowiedziat. 


Ad pkt 14. 


- Wojt Gminy Grzegorz Goral stwierdzit, ze mija juz rok 2020, dose specyficzny. Z naszego grona nikt 


ci~zko nie chorowat na wirusa. Podzi~kowat za wspotprac~ i ztozyt zyczenia na rok 2021. Zyczyt, aby 


wykonywana przez Wojta i Rad~ praca wptywata na rozwoj Gmi,ny. 


- Radny powiatowy Barttomiej Kurkus podzi~kowat za zaproszenie na sesj~. Podz i~kowat za realizacj~ 


wspolnych inwestycji w tym roku: modernizacja ulicy Reymonta w Kotuniu, chod nik w Trzemuszce, 


droga do Wilczonka i chodnik w Bojmiu. Te wszystkie inwestycje udato si~ zreali zowae wspolnymi 


sitami powiatu i gminy. tqczna kwota tych inwestycji to ponad 4 miliony ztotych . W latach kolejnych 


b~dziemy si~ starae nadal inwestowae na terenie gminy. W przysztosci b~dzie wykonana naprawa 


mosty narzecze Swidnica pomi~dzy Kotuniem a Wilczonkiem i przebudowa drogi z Wilczonka do 


skrzyzowania ulic Zeliszewska, Wiejska i Mostowa w Kotuniu. W nast~pnej kolej nosci planuje si~ 


budow~ chodnika w miejscowosci Wilczonek oraz modernizacja drogi Zeliszew Podkoscielny


Zeliszew Duzy. W rozmowach wspolnych z radnymi i sottysami oraz Panem Wojtem zrobilismy plan 


dalszych inwestycji na terenie gminy. Zaplanowane jest wykonanie przebud owy d rogi z zabudowie 


mieszkaniowej na odcinku Pienki - K~pa - Koszewnica z ciqgiem pieszym, droga od drugiego mostu 


w miejscowosci K~pa przez Oleksin do Zdzaru. Te drogi ze wsparciem finansowym Gminy Kotun 


chcielibysmy zrealizowae jeszcze w tej kadencji. Nast~pnie ztozyt zyczenia ra dnym, aby zap!lanowane 


inwestycje zostaty wykonane i wptywy do budzetu gminy nie ucierpiaty z powodu pandemii. 


- Sottys wsi Koszewnica Zb'igniew Czarczynski podzi~kowat Wojtowi, radnym, sott ysom 


i mieszkancom gminy, ktorzy wspierali jego dotychczasowe dziatania, co zaowocowato przyznaniem 


mu tytutu "Sottysa roku". Ten fakt byt znakomitq promocjq dla gminy i powiat u ta kze. Nast~pnie 


ztozyt podzi~kowania Wojtowi. 


- Wojt Grzegorz Goral stwierdzit, ze juz w Kapitule b~dziemy mieli swojego cztow ieka, bo zdobywcy 


tego odznaczenia wchodzq w sktad Kapituty Tytutu "Sottys Roku". Jako pierwszy przetartes szlaki, 


teraz kolej na kolejnych naszych sottysow. Dzi~kuj~ Ci za to, ze ciqgle masz nowe pomysty na 


wspolne dziatanie, wi~c inni sottysi tez b~dq mogli czerpae z twoich pomystow. Drugi raz juz tej 


nagrody nie dostaniesz, ale jesli nadal b~dzie tak aktywnie pracowat, to pewnie si~ i kolejna nagroda 


jakas przydarzy. 


- Sottys wsi Koszewnica Zbigniew Czarczynski ztozyt podzi~kowania radnym na r~ce Przewodniczqcej 


radnym a nast~pnie na r~ce Wojta podzi~kowanie dla pracownikow Urz~du Gmi ny. 


Nast~pnie podzi~kowat za wspolnq prac~ Ksi~dzu Stawomirowi Sul,ejowi. 


- Ksiqdz Stawomir Sulej podzi~kowat za zaproszenie go na obrady tej sesji. Pogratulowat Panu 


Zbigniewowi Czarczynskiego zdobycia tak zaszczytnego wyroznienia. Wspom niat takze, ze Zbigniew 


Czarczynski byt jednq z pierwszych osob, ktore poznat, gdy objqt parafi~ w Zel iszewie Podkoscielnym 


przed dziewi~cioma taty. Tamta jego zyczliwose pozostaje do dnia dzisiejszego. Zyczyt dalszych 


sukcesow Sottysowi jak rowniez radnym we wspolnej pracy na rzecz mieszkancow. 


- Sottys wsi Trzemuszka podzi~kowat Wojtowi, radnym gminnym i radnemu powiatowemu za 


inwestycje wykonane w jego miejscowosci. 


- Przewodniczqca Rady podzi~kowata wszystkim za wspotprac~ i zyczyta pow odzenia w realizacji 


planow na nast~pny rok. 


- Sottys wsi Ryczyca Zygmunt Ponikowski zapytat WOjta, czy juz wiadomo jak b~d zie odbywato si~ 


szczepienie przeciwko koronowirusowi w naszej gminy. Bardzo duzo mowi s i~ 0 szczepieniach 


ogolnie, brak jest tylko informacji szczegotowych . 




- W6jt wyjasnit, ze gmina nie planuje realizacji wtasnych szczepien, bo nie prowadzimy wtasnej 


podstawowej opieki zdrowotnej. 


- Kierownik Gminnego Osrodka Pomocy Spotecznej wyjasnita, ze zostata zatozona specjalna 


platforma internetowa, przez kt6rq mozna si~ zapisae na szczepienia. Zostaty juz opublikowane listy 


i terminy zgtoszen poszczeg61nych grup. W pierwszej kolejnosci b~dq szczepieni stuzby medyczne 


i pomocy spotecznej. Kolejnq grupq b~dq mundurowi, nast~pnq seniorzy i p6zniej kolejni 


mieszkancy. Nie wiadomo jeszcze jak to si~ b~dzie odbywato czasowo. Do 15 stycznia na bye 


zaszczepiona stuzba zdrowia i pracownicy socjalni. Szczepienia b~dq wykonywane w szpitalu 


wojew6dzkim przy ulicy Poniatowskiego w Siedlcach. 


Ad pkt 15. 


Protok6t z poprzedniej sesji zostat przyj~ty jednogtosnie (za-12) w imiennym gtosowaniu jawnym. 


Ad pkt 16. 


Wobec wyczerpania porzqdku posiedzenia Przewodniczqca Rady podzi~kowata wszystkim zebranym 


za obecnose i udziat w obradach sesji. Nast~pnie zamkn~ta Obrady XXVII Sesji Rady Gminy Kotun. 





